
                                        P R O T O K Ó Ł  Nr  6/2008

z posiedzenia Zarządu Osiedla Komorów, które odbyło się w dniu 20 maja 2008 r.
w Szkole w Komorowie

Obecni:
K. Czarnocki,  M. Dobraczyńska-Kozarska, M. Grobelny, Michał Jeżewski, Agnieszka 
Kaczorowska, Z. Kowalewicz,  B. Obłąkowski ,  G. Pieścik-Bojarska
Zaproszeni goście:
Pani Katarzyna Skoczyńska
                                               Porządek dzienny

1. Przedstawienie organizacji obchodów  święta  „Miasto-Ogród Komorów,    Święto 
M.Dabrowskiej”

2. Zagrożenie doliny Utraty
3. Informacja dotycząca Studium
4. Pojemniki na odpady
5. Ruch pieszych w Komorowie
6.  Wolne wnioski

Ad.1.
Założeniem imprezy jest integracja mieszkańców Komorowa. 
Urząd Gminy przekazał na w/w imprezę 25.000 zł . 
Pani Katarzyna Skoczyńska przedstawiła zebranym projekt scenariusza  przedsięwzięcia.

Termin:                                 13 września , sobota godz. 15.00 – 21.00
Lokalizacja :                          Główna Al. M.Dąbrowskiej
Organizatorzy :                     Gmina Michałowice, Zarząd Osiedla Komorów 
Nadzór artystyczny :             Jerzy Kalina, Katarzyna Skoczyńska
Organizator wykonawczy :    Agencja reklamowa: Skład Magiczny ; K. Skoczyńska

Główne elementy programu:
1. Wystawa wśród zabytkowych lip
2.  Koncert muzyki rythm&blues
3.  Letni targ
4.  Wystawa prac plastycznych tworców mieszkających na terenie Gminy
5.  „Miasteczko” zabaw dla dzieci
6. inne
7. ognisko
Postanowiono włączyć do organizacji Bibliotekę i uczniów Szkoły.
Główne elementy imprezy zaakceptowano.

Ad.2
Pan Grobelny  zreferował posiedzenie Komisji Komunalnej i Gospodarki Przestrzennej,
które odbyło się w Gminie w ub. tygodniu. Omawiano 5 częściowych planów 
zagospodarowania  przestrzennego Gminy.

Jeśli chodzi o sprawę zasypywania doliny Utraty w Małych Pęcicach odpadami i gruzem 
został wyznaczony urzędnik Gminy do zbadania i zreferowania sprawy na następnym 
posiedzeniu. 
Pan Krzysztof Czarnocki został poproszony o ustalenie kto jest właścicielem działki na 
której znajduje się wysypisko.
Poruszono sprawy stacji logistycznej w Pęcicach oraz częściowych planów 
zagospodarowania przestrzennego, co jest wielkim niebezpieczeństwem dla Komorowa.



Ad.3
Pan Bogdan Obląkowski poinformował  zebranych, ze Komisja Urbanistyczna poparła 
idee powstania Parku Kulturowego w Komorowie.
Zarząd otrzymał od Wójta  pismo akceptujące sprawę .  Postanowiono wystosowac 
odpowiednie pismo do Gminy z propozycja współpracy.

Ad. 4
Zebrani ustalili następująca lokalizację śmietników na terenie Komorowa.

1. ul. Brzozowa przy WKD
2. skrzyżowanie Al. M.Dąbrowskiej z Podhalańska (przy sklepie)
3. skrzyżowanie ul. Głównej z  Al. Starych Lip
4. skrzyżowanie ul. Poprzecznej i ul. Pruszkowskiej
5.  ul. Reja, między ul. Sabały i ul. Gościnną

Ad. 5
Zwrócono uwage na brak oznakowania przejścia dla pieszych na ul. Pruszkowskiej i Reja 
oraz Pruszkowskiej i Długiej.

Postanowiono wystosować pismo do Gminy w tej sprawie.

Na następne posiedzenie zobowiązano p.M.Dobraczyńską-Kozarską i p.M.Grobelnego
do przedstawienia materiałów dotyczących ruchu pieszych i oznakowania ulic w 
Komorowie.

Ad.6
Przewodniczący Zarządu p. Michał Jeżewski podziekowal paniom M.Dobraczyńskiej-
Kozarskiej i Agnieszce Kaczorowskiej  za  wkład pracy w wydrukowanie plakatu dot. 
strony internetowej Zarządu.

                                                                       Przewodniczący
        

                                                                      /Michał Jeżewski/

Protokołowała : G.Pieścik-Bojarska
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